
Reactie op de voorgestelde Wijziging Postwet 2019

-Het nu geldende briefgeheim wordt geschonden indien van de brief een scan wordt gemaakt. Dit alleen al is 
voldoende reden om tegen het wetsvoorstel te zijn.
- Niet iedereen wil digitaal werken. En de mogelijkheden voor de afzender om post digitaal te verzenden zijn er 
al, dus als er een reden is om het toch per brief te verzenden is het vreemd en zeker niet wenselijk deze dan weer 
te gaan digitaliseren.

Hoogachtend:

A.M. van der Sloot
Maasdijk 13
5328BE  Rossum


